
Referat nummer 6-2011
Telefonmøte, 23.05.2011 klokken 1900-2201
Deltakere: Arne Løland, Bjørn Wæhre, Grete Olavessen, Sissel Tangnes, 
Enisa Ibrahimi, Grete Skeie, Lisbeth Haugstvedt og Trude Holmen.

Sak 
36-11 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak Godkjent

37-11 Godkjenning av referat 
Vedtak Godkjent referat nummer 4 og 5

38-11 Velkommen til nye medlemmer/presentasjon
Vedtak En kort presentasjonsrunde ble avholdt.

39-11 Styrearbeid/tillitsverv. Hva forventes, og hvordan jobber vi
Vedtak Formannen orienterte om Styrets måte å arbeide på.

40-11 Taushetsplikt
Vedtak Trude sender skjema, alle undertegner og returnerer enten som scannet 

dokument eller i brev snarest mulig.

41-11 Saker etter GF. Ta tak i tilbakemeldinger
Vedtak På GF kom to tilbakemeldinger Styret ønsker å gripe tak i.

1. Formulere brev til oppdrettere der de spørres om hva de ønsker seg 
fra NSSK, og oppfordre dem til å kontakte sine valpekjøpere og 
spørre hva de hadde ønsket seg av tilbud fra klubben. Dette sendes 
på mail og vi benytter klubbens opplisting over oppdrettere for å 
finne mailadresser.  Glipper noen så må vi leve med det. Trude gjør 
dette og sender det til styremedlemmene før det sendes ut.

2. Det ble etterlyst et mer ekspanderende budsjett. Vanskelig å gjøre
noe med antall påmeldte på utstillinger så det er det kanskje lite å 
gjøre med. Vi prøver å finne en måte å øke inntektene på våre egne 
utstillinger, ved å få flere til å velge klubbens utstillinger fremfor 
andre klubber i enda større grad.
Vi ser om det er stemning for å tilby mer kursing. Valp/ lydighet 
/agility /etc. Penger til miljøtiltak kan eventuelt fungere som en 
sikkerhet hvis vi ikke får det til å gå i pluss. Trude skriver til 
klubbkontaktene og oppfordrer til aktivitet.

42-11 Utstillingskomiteen

Vedtak Ordet ”protokoll” i utstillingsretningslinjene benyttes i meningen ”referat”.

Første møte avholdes på Gullvåg, Grete kaller inn.

43-11 Dogs4all. Skal vi delta, og hvem tar ansvaret

Vedtak Elin har kanskje et oppsett? Trude spør

Arne kontakter Oslo distrikt og hører om de eventuelt kan ta jobben

44-11 NSSK på Facebook? NKK og en rekke andre klubber er der



Vedtak Ja, Hege Dahl Moen lager et forslag. Styret var opptatt av at dette ikke må 
bli et forum for diskusjon og kritikk, men for informasjon. 

45-11 Eventuelt

1. Skulle vi hatt avmerking av avkom etter PRA og retinopati 
bærere på PRA siden? Slik at når en bærer ikke lengre er 
synlig på stamtavlen gir vi medlemmene en pekepinn på 
hvor det ligger PRA/retinopati bærere bak når dette er 
kjent?

2. Useriøse oppdrettere

3. Telefoner. Vi trenger fornyelse og ønsker å spare penger
Vedtak

1. Mange var for å gjøre det enklere å finne fram informasjon, men 
Styret kom ikke fram til noe vedtak på hva vi bør gjøre, og velger å la 
det modnes litt.

2. Enda en oppdretter ble besluttet fjernet fra oppdretterlisten. 
Avlsrådet følger med på øyenlysningfrekvensen, og enkelte skiller 
seg negativt ut.

3. Telefoner: Grete S. undersøker

Neste møte: 20. juni kl 1900
Ask 24.05.2011 Trude Holmen


